

Title (en)

Method for washing laundry in a washing machine.

Title (de)

Verfahren zum Waschen von Wäsche in einer Waschmaschine.

Title (fr)

Procédé perfectionné de lavage du linge en machine.

Publication

EP 0331542 A2 19890906 (FR)

Application

EP 89400301 A 19890202

Priority

- FR 8801234 A 19880203
- FR 8801657 A 19880211
- FR 8806821 A 19880520

Abstract (en)

A device (1) having unclosed vents (8) and containing a detergent is used, this device is placed, together with the laundry to be washed, in the drum of the machine, and the machine is started, the washing cycle being allowed to proceed. The method is characterised more particularly in that a detergent composition, some constituents of which are separated, is used, in that at least one of said constituents is introduced into the device, and in that at least one other (12) of said constituents is separately associated with said device, so that, during the washing, all the constituents diffuse into the laundry and the washing bath. <IMAGE>

Abstract (fr)

On utilise un dispositif (1) comportant des événements non obturés (8) et contenant un détergent, on place ce dispositif avec le linge à laver dans le tambour de la machine et on met la machine en route en laissant se dérouler le cycle de lavage. Le procédé est plus particulièrement caractérisé en ce qu'on utilise une composition détergente dont certains constituants sont séparés, en ce qu'on introduit au moins un desdits constituants dans le dispositif et en ce qu'on associe séparément audit dispositif au moins un autre (12) desdits constituants, de sorte que pendant le lavage l'ensemble des constituants diffuse dans le linge et le bain de lavage.

IPC 1-7

D06F 39/02

IPC 8 full level

D06F 39/02 (2006.01); **F02F 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

D06F 39/024 (2013.01 - EP US); **F02F 7/006** (2013.01 - EP)

Cited by

DE19516312C1; CN108166218A; CN110273264A; GB2364899A; GB2364899B; EP0699410A1; WO2020125938A1; WO2005059229A1; WO0072738A1; US6301733B1; WO9840551A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0331542 A2 19890906; EP 0331542 A3 19891129; EP 0331542 B1 19960508

DOCDB simple family (application)

EP 89400301 A 19890202